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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012. év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez, mint a rendészetért felel ős kormánytaghoz

„Júniusban még nem tervezték, augusztusban már szükségesnek tartják a személy- és
vagyonvédelmi törvény módosítását? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Júniusban benyújtott K/16036 számú írásbeli választ igénylő kérdésemben a korább i
ellentmondásos nyilatkozatokra figyelemmel arról kértem tájékoztatást, hogy a
Belügyminisztérium tervezi-e a személy- és vagyonvédelmi, valamint a magánnyomozói

tevékenység szabályairól szóló 2005 . évi CXXXIII . törvény (továbbiakban : SzVMt.) új
kódexszel történő felváltását . Miniszter Ur június 21-én kelt válasza szerint a
Belügyminisztérium vizsgálta, hogy megteremthet ő-e a teljes magánbiztonsági ágazatra
vonatkozó új szabályozás koncepciója, továbbá elvégezte az SzVMt. felülvizsgálatát .
Ugyanakkor Miniszter Ur arról is tájékoztatott, hogy új kódex kidolgozásáról nem születet t
döntés, csupán a magánnyomozókra vonatkozóan dolgoztak ki egy új törvényt, „ amelyet a

Kormány megtárgyalt, és arról döntött, hogy arra a későbbiekben indokolt visszatérni " .

Fenti válaszával összhangban a Kormány Országgyűlés számára megküldött 2017 . évi őszi
jogalkotási programjában sem szerepel az SzVMt . módosítása .

Mindezek fényében több, mint meglep ő , hogy a Belügyminisztérium augusztus elején az
SzVMt. terjedelmileg nem nagy, de a Személy-, Vagyonvédelmi és Magánnyomozói Szakma i
Kamara (továbbiakban : Kamara) működését, felépítését és - meglepő módon - tagjainak körét
is érintő , tartalmilag jelentős módosítását . Mint arról a sajtó is beszámolt a tervezett módosítás
szerint a takarítók és az informatikai biztonsági szolgáltató cégek alkalmazottai is a Kamar a
tagjai lehetnének. Továbbá átalakítanák a Kamara szervezetét akként, hogy megsz űnne a



területi szervek önállósága, és jogi személyisséggel ezután csak az országos szerveze t
rendelkezne . Így a tagdíjbevételek is közvetlenül az országos szervezethez folynának be .

Fentiekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat, hogy milyen júniusban még nem ismer t
szempontok vet ődtek fel, amik augusztusban szükségessé tették az SzVMt . módosításának
kidolgozását . Mik voltak a tervezet kidolgozásának indokai? Miért szükséges a Kamara tagság i
körének bővítése és szervezetének átalakítása?

Budapest, 2017 . augusztus 21 .

MSZP

dr. Harangozó. Tamás
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